
         Tilburg, 2 juni 2024 

 

Beste heer van Engelen,  

   

Hierbij ontvangt u de reactie van Bloementuin Sint Franciscus (gevestigd Gossecstraat 10) op 

het Gebiedsperspectief Tilburg Noord.  

   

Als vereniging waarderen we initiatieven van de gemeente om de leefbaarheid in Tilburg Noord 

te vergroten. In het gebied waar het Gebiedsperspectief over gaat, is Bloementuin Sint Franciscus 

gevestigd. In het Gebiedsperspectief lijkt onvoldoende besef te zijn voor de rol die Bloementuin 

Sint Franciscus hierin kan spelen. Dat geldt dat met name op centrale thema’s als ‘buurt centraal’ 

en ‘leven in stadsnatuur'.  

   

De vereniging is een mooie dwarsdoorsnede van de wijk. Naast de oudere leden sluiten zich meer 

en meer jongeren en gezinnen met kinderen aan. Hierbij is een diversiteit aan culturen en 

bevolkingsgroepen vertegenwoordigd, die in de tuin samenkomen en -werken. De vereniging 

bestaat ruim 75 jaar en heeft zich op de huidige locatie ontwikkeld van een meer traditionele 

volkstuin tot een ecologische zone waarin veel aandacht is voor biodiversiteit en natuurlijk 

tuinieren.  

   

We zien de huidige tuin dan ook als ‘laaghangend fruit’, welke eenvoudig ingepast zou moeten 

worden in het Gebiedsperspectief. Er ligt een stevig fundament welke zijn rol al heeft bewezen en 

in gezamenlijk overleg met de gemeente verder kan doorgroeien in zijn betekenis voor Tilburg 

Noord.  

   

We herkennen ons dan ook niet in het Gebiedsperspectief wat gemaakt is voor het gebied: 

Mozartlaan, Goirkekanaaldijk, Gounodpad, Gounodlaan en Gossecstraat. Wij vragen ons af 

welke aantoonbare behoefte van inwoners bij de totstandkoming van het Gebiedsperspectief 

aanleiding geeft tot het voornemen om het gebied waar de Bloementuin gevestigd is te wijzigen.  

   

In deze reactie op het Gebiedsperspectief Tilburg Noord hebben wij beknopt aangegeven wat wij 

van het Gebiedsperspectief voor het genoemde gebied vinden. Wij verwachten van gemeente 

Tilburg dat de belangen van Bloementuin Sint Franciscus en de omgeving prioriteit krijgen en dat 

we actief betrokken worden bij vervolgstappen.  

   

Met vriendelijke groet namens het bestuur en in afwachting van uw reactie,  

   

   

Abco Toutenhoofd, voorzitter  

   
 


